
Politieke Partij ONS Nissewaard 13 december 2023

t.a.v. Rob van der Waal

Betreft : verkeersoverlast Drogendijk t.h.v. Strodorp

Geachte heer van der Waal, beste Rob,

ook voor de Drogendijk hier, maar schakelde toch zijn in met het verzoek hier naar

vragen om te

Met vriendelijke groet

@ kpnmail.nl
tel. 06 
email:

Mocht meer informatie gewenst zijn dan ben ik natuurlijk bereid om e.e.a. in bijv, een persoonlijk 
gesprek toe te lichten.

Nogmaals wil ik een beroep doen op de politiek om ons te helpen waterschap Hollandse Delta (HD) 
te bewegen serieus naar ons langlopende probleem te laten kijken.
Op 23 augustus 2022 heb ik al eens eerder bij ONS, als mogelijk krachtig orgaan, een verzoek 
hierover ingediend.
Tot mijn verrassing werd daar zeer snel op gereageerd wat uitmondde in een gesprek met wethouder 
Jan Willem Mijnans lokatie
Ook hier kwam duidelijk naar voren dat HD eindverantwoordelijk is voor de buitenwegen en dus

Gemeente Nissewaard dan die van politieke partij ONS.
Nu wou ik jou, als lid van de commissie Leefomgeving en als 
achterhalen wat er nu echt uit dit gesprek naar voren is gekomen. 
Het lijkt me erg sterk dat er toen alleen over verantwoordelijkheid is gesproken. 
Alvast bedankt voor de genomen moeite,

te kijken. Helaas kwam hier niet meer uit dan dat we al wisten.
Via Kernplatform Zuidland (orgaan dat opkomt voor de belangen van inwoners van Zuidland) 
getracht iets te bereiken. Na hoopvolle berichten maar met weinig resultaat zou volgens zeggen

) wethouder Jan Willem Mijnans uiteindelijk zelf kontakt hebben gehad 
met Frank van Oorschot, de verantwoordelijke man bij HD, en gesproken hebben over ons 
probleem.
Echter op mijn vraag wat hier nu is uitgekomen, blijft het stil. Het Platform gaat ervan uit dat ik 
door een van de partijen wel geïnformeerd zou worden. Helaas heb ik niets mogen vernemen.
Via een persoonlijke brief heb ik toen de wethouder zelf maar gevraagd om deze vraag te 
beantwoorden. (Is het waar dat er is gesproken en wat kwam daar nu uit?)
Helaas heb ik van hem nooit een reaktie mogen ontvangen. Na herhaald aandringen kwam er pas na 
8 weken een reaktie van de Verkeerskundige van Nissewaard.
Er was een gesprek geweest met HD waar uiteindelijk alleen naar voren kwam dat HD hier 
eindverantwoordelijke is en blijft. Iets wat ik dus allang wist.
M.i. voert men de gesprekken in bovengenoemde gevallen meer met de pet op van




